
SZENTJOBB KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

JEGYZŐKÖNYV 

Felvéve ma 2020 december 21-én, a szentjobbi helyi tanács rendes havi gyülésén, melyet a 
polgármester a 110/2020 számú rendetével hivott össze, a polgármesteri hivatal gyüléstermébe 
11,00 órára, a járványügyi intézkedések betartásának figyelembe vételével. 

A gyűlésen a következő tanácsosok vannak jelen: Zatykó Stefan Adalbert, Braun László, 
Kiss István Mátyás, Kiss Stefan Alexandru, László Sándor, Erdei Danut-Eugen, Buzas 
Ioan-Nicolae, Török Ianos, Molnár József, Kubola-Pénzes Ida-Krisztina, Opre Viorel-
Florian. 

Senki sem hiányzott. 

A gyűlésen részt vett még hivatalból: Zatykó Jácint – polgármester, Mela Maria-Elena 
főjegyző, Borbély Zita könyvelő, Kuin-NagyLóránt környezetvédelmi előadó.  

Megállapitatott, hogy a gyűlés törvényes, minden tanácsos jelen van. 

A gyűlés nyitásaként a főjegyző tájékoztatója, hogy a polgármester kérésére még két ponttal 
kibővitik a napirendi pontokat, egy kormányhatározattal kiegészitették a község költségvetését, 
és most frissen megkaptuk az iskola szerkezeti felépitésének  jóváhagyását a 2021-2022-es 
tanévre. 

        Kiss István gyűlésvezető elnök átveszi a gyűlés vezetését, ismerteti a javasolt napirendi 
pontokat és 

1. Határozattervezet  a napirendi pontok jóváhagyásáról 
2. Határozattervezet a 2020 november 26 gyűlés jegyzőkönyének jóváhagyásáról. 
3. Határozattervezet az állandó egészségügyi központ létrehozására vonatkozó előzetes 

megállapodás jóváhagyásáról. 
4.  Határozattervezet a két helyi tanácsos beválasztáról, akik részt vesznek a főjegyző 

munkájának kiértékelésében. 
5. Határozattervezet a Szentjobb község szemétgyüjtési szolgáltatásának fizetési módjának 

jóváhagyásáról. 
6. Határozattervezet a hulladékgyüjtő helyek (kivéve a háztartási hulladékot) 

jóváhagyásáról Szentjobb, Csuhaj, Csanálos és Farnas településeken. 
7. Határozattervezet az intelligens földgázelosztó hálózatok létrehozása érdekében a vissza 

nem térítendő európai alapokhoz való hozzáférésről szóló elvi megállapodásról. 
8. Határozattervezet a helyi adók és illetékek megállapitásáról a 2021-es évre.. 
9. Határozattervezet a 2021-re vonatkozó közbeszerzési terv jóváhagyásáról. 

     10. Határozattervezet az általános területrendezési terv érvényességének meghosszabbitásáról. 
       11. Határozattervezet a Reosal RT alaptőke emelésének jóváhagyásáról. 

     12. Határozattervezet a DC17 községi ut modernizálásának müszaki-gazdasági mutatóinak 
jóváhagyásáról. 
       Kiegészitések: 

13. Határozattervezet Szentjobb község költségvetésének kiigazitásáról a 2020 évre. 

14. Határozattervezett az iskolahálózat jóváhagyásáról a 2021-2022 tanévre. 

15. egyebek. 



A gyűléselnök szavazásra bocsájtja, egyhangulag elfogadva,  71 számú határozat. 

      A második napirendi pont, a főjegyző a tanácsosok rendelkezésére bocsájtotta a novemberi 
gyűlés jegyzőkönyvét amit a tanácsosok egyhangúlag elfogadtak, 72 számú határozat. 

     Harmadik napirendi pont: állandó egészségügyi központ létrehozására vonatkozó előzetes 
megállapodás jóváhagyásáról. a főjegyző ismerteti Takács Erika családorvos kérését egy álandó 
egészégügyi központ jóváhagyádáról. 
    Az elnök megadja a szót a vélemények kifjtésére. 
    Nincs hozzásólás. 
    Szavazásra bocsájtaja, egyhangulag elfogadva, 73. számú hatrozat. 
    Negyedik napirendi pont:  Határozattervezet a két helyi tanácsos beválasztásáról, akik részt 
vesznek a főjegyző munkájának kiértékelésében. A főjegyző ismerteti az anyagot és 
polgármester javaslatát. 
Az elnők megadja a szót a hozzászólásokhoz. 
Zatykó István, a szakbizottság tanulmányozta az anyagot és nincs hozzá füzni valója. 
Kiss István gyűlésvezetőelnök szavazásra bocsájtja a javaslatot,  11 szavazat mellette, 0 ellene,és 
0 tartózkodás, elfogadva a 74 számú határozat. 
Ötödiknapirendi pont: Határozattervezet a Szentjobb község szemétgyüjtési szolgáltatásának 
fizetési módjának jóváhagyásáról. A főjegyző felkéri Kuin-Nagy Lórántot, hogy ismertesse a 
szakjelentést.  
Az elnök megadja a szót a hozzászólóknak. 
Kubola-Pénzes Krisztina nem ért egyet ami a községben történik, mert vannak olyan 
egyszemélyes háztartások, akik sokkal több szemetet tesznek ki mint mások, mert mint hallik 
városból is idehozzák a szemetet a család többi tagjai. 
Molnár József, megértem, hogy a szemét dij mint illeték, bevezetésével a szolgátató a Hivatallal 
fog szerződést kötni, nem a lakosokkal egyenként. Igy a hivatal kapja meg a számlát és azt ki 
kell fizesse ha beszedte a pénzt ha nem, és megkérdezi Kuin urat, hogy hány illeték fizető 
személy van a községben. 
Kuin: az előző szolgáltató a Reosal szerint kb. 1700 azemély. 
Molnár József nincs ellene az illeték bevezetésének, ami automatikusan a háztartások adóját 
terheli, de a hivatalnak fizetnie kell az AVE-nak, ha nem is szedi be a pénzt. Tudomása van, 
hogy többen nem kötöttek szerződést, de a szemetet kirakják minden alkalommal zsákokban, 
vagy elégetik a kertben.  
Kiss István tudomásunk van a dologról, s ezt örököltük mindenki tudja kitől, de semmi gond 
mert januártól minden háztartás és személynek ki lesz vetve ez az illeték. Vannak egyesek akik 
évek óta nem fizettek egy lejt sem, most ezeknek is ki lesz vetve és kénytelenek lesznek fizetni, 
erről van szó. 
Zatykó István, a végső következtetés, hogy mindenkinek legyen világos, most jává hagyjuk a 7 
lej/személy/hónap dijszabást, ami ki lesz vetve az adóba annak függvényében hogy hány lakik 
egy háztartásban. Azért is választottuk ezt a megoldást hogy segitsük az egyedülálló 
személyeket, mert igy 7 lejt fizetnek, és a megmaradt 7 lejből még tud vásárolni 1-2 kenyeret. 
Mivel ez az összeg az adóval egyszerre fizethető a hivatalban mindekinek lehetősége van fizetni 
évente amikor az adót fizeti vagy havonta kinek hogy könnyebb. 
Molnár József egy két tagu család ugyanannyit fog fizetni mint eddig, ahol többen vannak azok 
fognak többet fizetni. 
Kubola-Pénzes egy öt tagu család mint az övé is jóval nagyobb összeget fog fizetni,és ez nem 
lesz könnyű, föleg hogy az adót is fizetni kell. 



Molnár József kérdez, hogy cégeknél változott- e  valami. 
László Sándor, a cégek továbbra is marad ugy ahogy volt. 
A főjegyző reagálva  a Kubola -Pénzes által felvetett problémára, igazat ad neki és elmondja, 
hogy főleg az egyedül álló személyekre gondoltak, de nem gondoltak a több gyerekes nehéz 
helyzetü családokra, ezért javasolja, hogy szabjanak egy felső határt ami ne legyen több mint 30 
lej/család/hó. 
Kiss István elnök szavazásra bocsátja a javaslatot a kiegészitésekkel együtt. 11 igen, 0 ellene, 0 
tartózkodás mellett elfogadva, 75. számú határozat. 
Hatodik napirendi pont:   Határozattervezet a hulladékgyüjtő helyek (kivéve a háztartási 
hulladékot) jóváhagyásáról Szentjobb, Csuhaj, Csanálos és Farnas településeken. Kuin-Nagy 
Lóránt ismerteti a szakjelentést és javasolt helyeket: Szentjobbon a Turisztikai központ hátánál, 
vagy a Higili ház kertjében. Csuhajon a volt hivatal udvarán. 
Molnár József megjegyzi, hogy figyelembe kell venni, hogy ott van az ivóviztartály és nem 
megfelelő ha a közélbe szemétlerakatot létesitünk. 
Kuin úr kiemeli, hogy itt semmiképen nem fogunk veszélyes huladékot tárolni, csak nagy 
térfogatu tárgyakat mint ágyak, butorok, matracok, gumik stb. Tovább menve Csanálos a 
kulturház háta mögé lehetne létesiteni egy lerakatot, csak ide egy nagyobb jármű nem tud 
bemenni, másik lehetőség az iskola udvar. Farnason szintén az iskola udvart javasoljuk. 
Buzas Ioan-Nicolae megjegyzi, hogy talán jobb lenne a kulturház udvara. 
Minden településen meg lett határozva lerakatok helye a gyülésvezető szavazásra bocsátja a 
határozattervezetet, elfogadva 11 igen,  szavazattal, 76. számú  határozat. 
Hetedik napirendi pont. Határozattervezet az intelligens földgázelosztó hálózatok létrehozása 
érdekében a vissza nem térítendő európai alapokhoz való hozzáférésről szóló elvi 
megállapodásról A főjegyző ismerteti aszakjelentést és a határozattervezetet. 
Zatykó István a szakbizottság tanulmányozta az anyagot és nincs hozzáfüzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazattal egyhangulag elfogadva, 77. számú határozat. 
Nyolcadik napirendi pont: Határozattervezet a helyi adók és illetékek megállapitásáról a 2021-es 
évre. A főjegyző ismerteti a javaslatot, kiemelve hogy az adók 3,8%-kal az infláció mértékében 
nőttek, illetve be lett vezetve illeték a közterületek használatáért illetve az utcai árulásért dij 
hőnapra, félévre és évre. 
Az elnök megadja a szót a hozzászólóknak. 
Molnár József: nagy probléma az utcai árusitás, tudjuk, hogy jár a gázpalakos autó de emellett 
jár a kenyeres is heti háromszor és alkalmankint  vagy 5 órát tartózkodik csak Szentjobbon és 
nem fizet semmi adót mig a helybeliek itt adóznak itt fizetnek szemét dijat. Gyakorlatilag a helyi 
kereskedők nincsennek védve. Úgy gondolja a  javasolt összeg túl kevés, a javaslat, hogy ez a dij 
legyen 50 lej naponta attól függetlenül, hogy gázpalackot, kenyeret vagy ruhát árul. 
Kiss István: havi 12 alkalom napi 50 lejjel az 600 lej tul sokanak tünik. 
Zatykó István: nem indokolt a napi dij használta mert az árusok érdeke, hogy többször jöjjenek 
és nagyobb periódusra fizessenek, ez megfelelő az idősebb emereknek ,a butelia a kenyér házhoz 
megy, nem kell ők elmenjenek. 
A gyülésvezető elnök szavazásra bocsájtja a javaslatot: az eredeti javaslat szerint. elfogadva 9 
igen szavazat, 2 nem (Molnár József, Kubola-Pénzes Krisztina) és 0 tartózkodás.  
Zatykó István szeretné megjegyezni és felhivni a figyelmet hogy a napirendi pontok tárgyalása a 
gyülés napján reggel 9 órakor kezdődik és 11 óráig tart a gyülés kezdetéig, Aki nem érkezik 9 
órára utána üljön szépen a helyén, azt jelenti nem érdekli a dolog. 



Molnár József: ő amely bizottságban van 2 anyagot nem kapott meg és nem kapott meghivót a 
szakbizottsági gyülésre sem az elnöktől sem a jegyzőtől. Az előbbi gyülésen az online gyülésről 
volt szó és ő nem kapot semmi más értesitést, hogy 9 óráta kell jöjjön. 
Zatykó István aláhuzza, hogy az utolsó gyülésen jóvá hagytuk a tanács szervezési és működési 
szabályzatát. Máskülömben nem most lett tanácsos, hanem 30 éve, annyit már kellene tudni, 
hogy most is mint már régóta reggel 9 órakkor találkozunk  a gyülés elött. A gyülés anyagai 
közölve vannak a szakbizottságok elnökeivel de minden joga meg van, hogy kérje ezket a 
főjegyzőtől, polgármestertől. könyvelőtől vagy mástól.    
Molnár József felhivja a figyelmet, hogy valószinüleg megfogja támadni a határozatot mivel a 
község bevételi forrásairól van szó, van néhány dolog amiból bevételt lehet generálni és szeretné 
ha a jegyzőkönyvben minél aprólékusabban lenne leirva. 
Kilencedik napirendi pont: Határozattervezet a 2021-re vonatkozó közbeszerzési terv 
jóváhagyásáról. A főjegyző ismerteti a határozatjavaslatot. 
Az elnök megadja a lehetőséget a hozzászólóknak. 
Zatykó István: a szakbizottság áttanulmányozta az anyagot, s nincs hozzá füzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazat, egyhangulag elfogadva, 79 számú határozat. 
A tizedik napirendi pont: . Határozattervezet az általános területrendezési terv érvényességének 
meghosszabbitásáról:  A főjegyző ismerteti a határozatjavaslatot. 
Az elnök megadja a lehetőséget a hozzászólóknak. 
Zatykó István: a szakbizottság áttanulmányozta az anyagot, s nincs hozzá füzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazat, egyhangulag elfogadva, 80. számú határozat. 
A tizenegyedik napirendi pont: Határozattervezet a Reosal RT alaptőke emelésének 
jóváhagyásáról. A főjegyző ismerteti a határozatjavaslatot. 
Az elnök megadja a lehetőséget a hozzászólóknak. 
Zatykó István: a szakbizottság áttanulmányozta az anyagot, s nincs hozzá füzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazat, egyhangulag elfogadva, 81. számú határozat. 
Tizenketedik napirendi pont: . Határozattervezet a DC17 községi ut modernizálásának müszaki-
gazdasági mutatóinak jóváhagyásáról. A főjegyző ismerteti a határozatjavaslatot. 
Az elnök megadja a lehetőséget a hozzászólóknak. 
Zatykó István: a szakbizottság áttanulmányozta az anyagot, s nincs hozzá füzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazat, egyhangulag elfogadva, 82. számú határozat. 
Tizenharmadik napirendi pont: Határozattervezet Szentjobb község költségvetésének 
kiigazitásáról a 2020 évre. A főkönyvelő ismerteti a szakjelentést és ahatározatjavaslatot. 
A főjegyző ismerteti a határozatjavaslatot. 
Az elnök megadja a lehetőséget a hozzászólóknak. 
Zatykó István: a szakbizottság áttanulmányozta az anyagot, s nincs hozzá füzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazat, egyhangulag elfogadva, 83. számú határozat. 
Tizennegyedik napirendi pont: Határozattervezett az iskolahálózat jóváhagyásáról a 2021-2022 
tanévre. A főjegyző ismerteti a határozatjavaslatot. 
Az elnök megadja a lehetőséget a hozzászólóknak. 
Zatykó István: a szakbizottság áttanulmányozta az anyagot, s nincs hozzá füzni való. 
Az elnök szavazásra bocsátja, 11 igen szavazat, egyhangulag elfogadva, 84. számú határozat. 
Egyebbek: 
Erdei Danut felhivja a figyelmet, hogy az ut széleit takaritani kellene. 
Kiss István megemliti, hogy rövedesen kész lesz az utszéli nyárfák kitermelési üzemterve. 
Erdei Danut: mennyibe fog kerülni köbmétere? 



Kiss István: 40 -50 lej köbmétere, ami nem sok, és lehet adni a lakosoknak csak a kitermelési 
költségek térüljenek meg. 
Buzas Nicolae javasolja, hogy adományozzák az egyházaknak. 
Kiss István: lehet adományozni, de a kitermelési költséget a hivatal kell, hogy kifizesse. 
Más probléma nem lett felhozva. 
Kiss István gyüléselnök: a tanácsülést bezártnak nyilvánitom és kivánok mindenkinek jó 
egészséget és kellemes ünnepeket. Köszönöm szépen.  
         Gyülésvezető elnök                                                Főjegyző 
          Kiss Stefan-Alexandru                                       Mela Maria-Elena 
Forditotta 
László Sándor      
    


